
Skolebestyrelsesmøde den 21. april 2022 
 

Tidspunkt: Kl. 19.00 til 21.00 
 

Deltagere Forældrerepræsentanter: Anny Birgitte Kristensen, Charlotte Langerskov, Amal Beydas, 

Jesper Bjørn Bak, Per Bregner Carlsen, Christian Christiansen og Annemette Wullum. 
  

 Medarbejderrepræsentanter: Hanne Mortensen og Helle Holm 
  

Elevrådsrepræsentanter: Mathilde Thomsen 
 

Ledelsen: Lars Kirk (skoleleder) 
  

Afbud: Jesper Bjørn Bak, Charlotte Langerskov, Amal Beydas 
 

Mødeleder:  
 

Referent: Lars Kirk 
 

Emne Bemærkninger  

• Godkendelse af ref. 

fra mødet den 23. 

marts 

Nedenstående savnedes i referatet: 

• Et bestyrelsesmedlem har viderebragt nogle konkrete 

utilfredsheder ift. skolens pædagogiske linje. Det har ført 

til, at punktet ”Skolens pædaogiske værdigrundlag” er sat 

på til bestyrelsesmødet i maj. 

• Derudover blev forældrebestyrelsens sammensætning 

drøftet i forbindelse med det forestående 

skolebestyrelsesvalg, hvor interessen ikke er overvældende, 

til trods for at alle forældre med børn på kommende 0-9. 

årgang kan stille op. 

• Der er stillet forslag om at forsyne de ødelagte 

blomsterkasser i skolegården med en ”indpakning” i træ 

som det ses i gågaden. Jesper undersøger nærmere ift. om 

Bomi kan lave det. 

De tre tilføjelser kan ikke umiddelbart henføres til et punkt fra 

mødet, og er derfor sat ind under punktet Eventuelt fra mødet 23/3, 

hvorefter referatet er godkendt. 

19.00-

19.05 

• Elevrådet  19.05-

19.20 

• Skolens kostpolitik Kostpolitikken har en del år på bagen, og skal ændres til at afspejle 

en mere nutidig tilgang til eleverne, og i øvrigt gøres langt mindre 

detaljeret og instruerende. 

Der udarbejdes et nyt udkast. Udkastet blev gennemgået og fik 

indarbejdet mindre ændringsforslag, men er ellers godkendt. 

 

19.20-

19.40 

• Timefordelingsplan 

m.m. 

Principper for undervisningens organisering, herunder elevernes 

undervisningstimetal på hvert klassetrin, skoledagens længde mv. 

 

Ansøgning om udnyttelse af §16 D er indgivet ang. næste skoleår. 

Forskellige, ændrede lektionslængder har været i spil. Vi lander 

formentlig på 55-minutters lektioner, hvilket giver eleverne nogle 

flere reelle pauser i løbet af skoledagen.  

Skolen ligger generelt et godt stykke over 

Undervisningsministeriets vejledende tal for undervisningstimer på 

alle årgange (23-140, gennemsnit 90). 

19.40-

20.00 

• Nyt tilbud vedr. 

synlig branding fra 

Dekolet 

Lars har været i kontakt og haft besøg af Dekolet – forhåbentlig når 

udkastet fra Knud Husted frem inden mødet. 

Der var nogle fine forslag, som bestyrkede os i, at vi gerne vil have 

det lavet. Vi har dog også en stram økonomi at tage hensyn til, og 

20.00-

20.15 



bestyrelsen ønsker derfor at se et alternativt tilbud for at kunne 

vurdere, om prislejet er rimeligt. 

• Økonomisk struktur 

og aktuel status 

Seneste opfølgning – tallene eftersendes tirsdag eller onsdag. 

Vi er fortsat på sporet og forventer at budgettet hænger sammen. 

 

20.15-

20.30 

• Aakjærskolen og 

integration i 

midtbyen 

Lars kontakter direktøren igen om vores henvendelse til Udvalget 

for Børn og Familie. Vi undrer os over at vi et år efter 

henvendelsen stadig ikke har hørt fra det politiske udvalg. 

Lars fik hurtigt svar fra direktøren, og der er nu aftalt møde d. 

19/5. 

20.30-

20.40 

• Meddelelser 

(Orienteringspunkt). 

• Der er mulighed for at SFO/Klubber kan søge en fond om 

tilskud til spændende udeaktiviteter mv. 

• De kraftigt stigende energipriser overvåges på kommunalt 

plan, og forventes adresseret i forhandlinger mellem KL og 

Finansministeriet 

• Kommunen kommer samlet set ud med historisk stort 

driftsoverskud pga. corona-relaterede besparelser i andre 

afdelinger, primært Arbejdsmarked. 

 

20.40-

20.50 

• Evt.  20.50-

21.00 

• Kommende 

punkter. 

16-05-2022:  

• Skolens pædagogiske værdigrundlag 

14-06-2022:  

• Høringssvar Budget 2023. Budgettet præsenteres dagen 

før, men gøres typisk tilgængeligt nogle dage før. Der er 

høringsfrist 8. august – NB. Anlægsønsker 

• Skema for næste skoleår forelægges bestyrelsen til 

kommentering 
§45 Stk. 4. I forbindelse med planlægningen af det kommende skoleår 
forelægger skolens leder det kommende skoleårs skemaer for undervisningen 
og rammerne for skiftende skemaer for skolebestyrelsen, med henblik på at 
skolebestyrelsen kan afgive en udtalelse herom. 

 

 

 

Referatet godkendt: 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Per Bregner Carlsen Amal Beydas 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Annemette Wullum Anny Birgitte Kristensen 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Christian Christiansen. Charlotte Langerskov 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Jesper Bjørn Bak. Helle Holm, medarbejderrep. 

 

 

_____________________________  

Hanne Mortensen, medarbejderrep.  

 



 

 

Referatet læst: 

 

 

_____________________________ 

Lars Kirk, skoleleder 
 

 
Kommende bestyrelsesmøder: 
16. maj, kl. 19.00 til 21.00. 
14. juni, kl. 19.00 til 21.00. 

 


